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REUNIÓ REGIONAL RPTE 21-02-2018 
 
 
El passat dia 21 de febrer de 2018, la USPAC, juntament amb la resta de sindicats, 
ens vàrem reunir amb els caps de la regió policial i amb el representant de 
l’Administració. Us oferim un resum dels temes que es van aportar i tractar amb 
aquesta reunió, qualsevol dubte que tingueu podeu contactar amb el vostre delegat. 
 
 

CD MÓRA D’EBRE 
 
• Seguretat exterior: denunciem la manca de seguretat,... us ho explicarem a les 

visites sindicals. La resposta de l’Administració és que veuen del tot innecessari 

incrementar la seguretat en aquests aspectes, i que la comissió de tècnica de 

seguretat ja va donar el vist i plau. Nosaltres ho veiem insuficient i ho treballarem. 
 

• Càmeres exteriors: Reclamem que s’incrementin les càmeres al perímetre 
exterior, i es millori la visualització de les mateixes. La resposta per part de 
l’Administració és que reconeixen aquesta mancança i hi estan treballant, 

començant pel perímetre del costat que dóna als Bombers. 
 

• Visualització càmeres interiors: Des del dia 08 de febrer de 2018 cap càmera 
de vigilància es pot visualitzar des dels monitors, a més a més, aquestes imatges 
tenen una molt mala resolució. Administració ens comunica que hi estan treballant 

i que amb un parell de dies estarà solucionat, és un tema informàtic. 
 

• Rural: es desplanifica un dels companys que li tocava matins i es planifica a fer 
nits per ajuntar-lo amb un company que venia a cobrir servei amb hores extres 
POEA. Per la nostra part esmentem que s’ha de ser equitatius i que sigui la patrulla 
íntegra qui realitzi les hores extra i no un agent si i l’altre no. La resposta dels caps 

regionals és que els números de la regió són petits i de vegades es tenen que fer 

aquestes coses, a dia d’avui només hi ha 150 hores extres per redistribuir.  
 
• PDA trànsit: denunciem que les tres estan avariades i no funcionen correctament. 

A més a més, una d’elles és de “Correos”. L’Administració ens comunica que és 

una gestió que depèn directament de TELECOS i la Divisió, i no de l’Administració. 

Igualment ens comuniquen que amb un futur es substituirien per les tablets. 
 

• Furgoneta Xenon: Té més de 500.000Km, entren fums i gasos a l’interior de 
l’habitacle a través dels difusors de l’aire. Demanem la substitució d’aquesta. 
L’Administració ens comunica que el tema dels fums ja està reparat. El dia 1 de 

gener de 2018 es va acabar el rènting i ara és propietat de l’Administració. Segons 

ens comuniquen aquesta furgoneta serà de les primeres que es substituiran (sobre 

octubre o novembre), i arribarà amb el format nou. 
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• Boxers: Les BMW en breu seran de rènting i s’aniran renovant per packs de 50 
motos, cada X mesos, fins canviar les 300 motos del conjunt de Trànsit. 
 

• Imputació hores curs formació Tortosa, el 20 de setembre: Tornem a insistir  
en aquest punt, i s’ha aconseguit. L’Administració ens comunica que ja està 
solucionat i que en breu s’imputaran totes les hores íntegres a cada agent. 
 

• Servei talls concentracions N-340 PK 1111: Demanem la retirada d’aquest 
servei, ja que a la part de Castelló la Guàrdia Civil fa molt de temps que ho van 
deixar de fer. A més a més, a aquest servei hi van, també, els companys de trànsit 
de Móra, on se’ls obliga, faci la climatologia que faci, a realitzar-lo amb bòxers i, 
molts cops, de manera unipersonal. Els caps de la regió ens diuen que a ningú 

s’obliga agafar la bòxer, si així no ho demanen, i es miraran aquest cas. Però que 

el servei s’ha de fer per què l’autoritat governativa així ho decideix.  
 

Per part d’USPAC, si algun company pren mal, denunciarem al responsable que 
planifica aquest servei i que “obliga” a realitzar-lo amb bòxer. També vam dir que 
sota CAP concepte hi tenen que haver trasllats o patrullatge unipersonals. 

 
• Manca de vehicles 4x4 i roba d’hivern: denunciem que un dels vehicles 4x2 

que fan servir els de rural, està amb pèssimes condicions (hi ha forats fins hi tot a 
la moqueta/xapa de la zona dels peus) i reclamem un cop més la roba d’hivern. 
Administració comunica que a finals d’any es canviaran els vehicles 4x2 i 4x4 més 

antics i els nous aniran arribant de forma progressiva, el primer semestre de 2019. 
Companys/es, si un vehicle no té, amb condicions, tots els elements de seguretat, 
redacteu nota informativa i ens la feu arribar mitjançant el vostre delegat/da.  
 
Referent a la roba d’hivern, Administració ens comunica que “no poden” fer res per 

a atorgar-nos aquest tipus de roba, ja que no està considerada “zona gèlida”. 
 

ABP GANDESA 
 
• Manca de vehicles 4x4 logotipats: Administració ens comunica que està al 

corrent i que serà un dels primers llocs en redistribuir els vehicles, un cop arribin. 
 

• Enfocament càmera exterior: Administració ens comunica que, en breu, Telecos 

canviarà l’enfocament de la càmera, així la bandera no taparà la visualització. I 

també ens diuen que la il·luminació exterior ja ha estat substituïda per llum LED. 
 

• Armilles: falten per repartir dues armilles i que avui mateix, 21 de febrer, han 

arribat 4 armilles per valisa, dos de les quals són dels companys/es de Gandesa. 
 

• Investigació, GNP: els companys de Gandesa només volen fer les seves 
guàrdies, no volen cobrir les regionals i demanen que cada unitat faci les seves, 
als respectius territoris. Els cap regionals ens comuniquen que ara mateix això és 

inviable i no es pot assumir. Que estan realitzant un període de prova, estudi i 

seguiment i en uns quatre mesos comunicarà a les unitats el projecte a fer. 
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CD L’AMETLLA DE MAR 
 
• Caporals baixen a fer Cap de Torn a Tortosa, unipersonals, sense conèixer 

territori i amb Nivell Alerta 4. No s’ha de permetre aquesta situació. Demanem que 
siguin trinomis i no unipersonals. Els caps regionals ens comuniquen que esperen 

que aquesta situació no es repeteixi, ja que amb la retirada de proximitat, s’han 

recuperat sis agents i dos caporals per redistribuir-los entre els escamots. I que si 

no és per un detingut o un fet rellevant, cap caporal s’ha dirigir a Tortosa i, que 

des de la regió, mai s’obligarà a patrullar de manera unipersonal. 
 

• Cotxe de paisà: exposem que aniria molt bé, operativament, tenir-ne un. A més a 
més, es podria utilitzar per anar a fer formació i altres. Ens comuniquen que ho 

tenen en compte i estan pendents d’adquirir dos vehicles intervinguts i poder-los 

fer servir com a vehicles de paisà (a l’espera de la resolució del jutjat d’Amposta). 
 

• Servei Albatros a Deltebre: afecta a patrulles de Tortosa com Ametlla, és un 
servei que no hauria de fer mossos: tasques municipals al mercat com veure qui 
ha pagat o no les taxes, multes a zona blava,... demanem que s’eliminin les 
patrulles mixtes. Els caps regionals hi estan d’acord i, també, veuen que seria molt 

millor realitzar-lo de manera operativa. Però hi va haver una Junta de Seguretat 

Local on l’Alcalde de Deltebre i el Conseller van acordar fer aquest servei. Tot i a 

això, ens diuen que si el servei no ho permet o són pocs efectius, no es farà. 
 

• Formació: Hi ha gent que la fa en dia de servei i altres en setmana de festa, quin 
criteri es segueix? Demanem que es planifiqui amb antelació. S’ha donat el cas de 
planificar quan el romanent està a zero, a finals d´any policial, tot i que les hores 
vagin a la bossa d’acumulades, considerem que hauria de ser voluntari.  

 
Els caps regionals diuen que ho miraran bé, i si ha hagut alguna incidència és 

solucionarà per a que no torni a passar. Així mateix, diuen que la formació és 

d’obligat compliment i si tenim romanent a zero, les hores ens aniran a la bossa 

d’hores. Que es garanteix, a mesura possible, realitzar-la amb horari de treball. 
 

• Pla d’estiu i hores pla d’estiu: Els caps de regió hi “batallaran” per a que es 

compleixi i s’adquireixin prou agents per a cobrir l’Ametlla. Incidim que les 
poblacions que depenen de l’Ametlla, a l’estiu, es “quadripliquen” pel turisme. 

 
AMPOSTA 

 
• Guàrdies investigació Amposta: Demanem que s’atenguin les demandes d’una 

nota informativa que van fer dos companys, de tal manera recordem a l’Intendent 
que els Caps poden assessorar amb el redactat d’una nota, però en cap cas poden 
ordenar la reobertura o modificació de la mateixa. Companys/es, si us trobeu amb 
aquesta situació, ens ho feu arribar i ho passarem als serveis jurídics. 
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PUNTS REGIONALS 
 
• Petició roba d’hivern, Terra Alta i Ribera d’Ebre: Incidim un cop més en 

demanar-la per aquestes comarques. La resposta és que són comarques on 

l’Administració considera que “no són zones gèlides” i no toca roba d’hivern. 
 

• Manca de vehicles 4x4: Durant el primer semestre de 2019 es començaran a 
substituir els vehicles més deteriorats i s’aniran redistribuint per necessitats. 

 
• Demanem graelles per romanent voluntari i formació: Els caps de regió ens 

diuen que es van reunir amb els diferents caps d’Àrea per a tractar aquest aspecte 
i ens donen la seva paraula que en breu sortiran. A més, les hores de formació ens 
diuen que, a la mesura de lo possible, es realitzaran amb horari laboral. 

 
• Reunions regionals: La propera reunió regional serà el 23 de maig de 2018, a 

més ens comuniquen que donaran la possibilitat d’assistir amb aquestes reunions 
els diferents caps d’Àrea o d’Unitats per poder ser partícips. 

 
 

 
 

 
Aprofitem aquest comunicat per a explicar que a la reunió regional, el delegat de 
l’SME ens va acusar que utilitzem el “seu suro” sindical, a l’Ametlla de Mar, per 

penjar-hi cartells nostres. Vàrem deixar-li clar que MAI ho hem fet.  
 
Nosaltres no ens dediquem a “usurpar” les vitrines dels altres. Nosaltres treballem pel 
col·lectiu, per a solucionar problemes,... redactem i pengem novetats sindicals al suro 
que ens pertoca. Tot i que, per a USPAC, les vitrines i suros són una despesa 
innecessària, en els temps actuals, i considerem que l’Administració s’ho podria 
estalviar i revertir-ho vers a TOTS els membres del CME. 
 
 

NOSALTRES LLUITEM PEL COL·LECTIU I ENS HI DEIXEM LA PELL.  
NO ENS DEDIQUEM A EMPAPERAR SUROS O VITRINES ALIENES,... 
I EL MÉS IMPORTANT, A LES REUNIONS, RESPECTEM, ESCOLTEM I 

MOSTREM EDUCACIÓ. 
 

 
 

Catalunya, 23 de febrer de 2018 
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